

Narrative Essay (Story): A Weekend Getaway 周末度假/ A Memorable Outing/ A Memorable Trip/ A Memorable Day

In your class, you have been talking about weekend getaways. In about **100 words**, write an **essay** about a weekend getaway you went on. You **must** use the notes below to help you.

A Weekend Getaway / A memorable Outing- Trip - Day - Holiday

- *Where you went*
- *How you went there*
- *What activities you did there*
- *How you felt*



A Weekend Getaway

Last weekend, my family and I went on a short getaway to a _____. We had all been busy with school and work, so this was a chance to _____.

上周末, 我和家人去了_____短暂度假。我们一直忙于学业和工作, 所以这是一个_____的机会。

The resort was just a two-hour drive from our home so we decided to drive there. We were all excited as _____, loaded them into the car, and set off. The drive was peaceful, and my parents played some of our favourite music. I enjoyed _____ throughout the journey.

度假村离我们家只有两个小时的车程, 所以我们决定开车去。当_____把他们带上车, 然后出发时, 我们都很兴奋。一路上很平静, 父母还播放了我们最喜欢的音乐。一路上, 我都享受_____。

We did many activities on the first day of our stay. My brother and I played in the sand and built a big sandcastle. We also went for _____, splashed around and played with a beach ball. We walked along the shore, collected shells, took photos of the beautiful scenery and _____. The next day, we woke up early to watch the sunrise. After breakfast, we spent some more time at the beach before packing up and heading home.

我们在第一天做了很多活动。我和弟弟在沙滩上玩耍, 建了一座大沙堡。我们还去了_____, 在水里嬉戏, 玩沙滩球。我们沿着海岸散步, 捡贝壳, 拍摄美丽的风景, 还有_____。

第二天，我们早早起床看日出。早餐后，我们在海滩上又待了一会儿，然后收拾行李回家。

Although it was just a short trip, I felt happy and refreshed. This _____ was a wonderful experience. I loved spending time with my family and enjoying the beauty of nature. I hope we can go on another getaway soon.

虽然只是一次短途旅行，但我感到快乐又精神焕发。这次 _____ 是一次美妙的经历。我喜欢和家人在一起，享受大自然的美景。希望我们能很快再去一次度假。

relax and spend time together	放松并共度时光
looking out the window	看着窗外
weekend getaway	周末度假
beach resort	海滩度假村
a swim in the sea	在海里游泳
we packed our bags	我们收拾好行李
enjoyed delicious food	享用美味的食物